
Styrelsemöte nr 6 i Arilds Byalag 2023-01-11 

Plats: Lisa 

Närvarande: 

- Lisa Båtelsson 

- Roger Andersson 

- Clas Hellstrand 

- Helena Heuman 

- Johan Lönnquist 

- Christoffer Petersson 

- Marko T Wramén  

- Göran Elsmén under punkt 4 

- Monica Oldsberg under punkt 4 

 

1. Mötets öppnande 

Ordföranden förklarade mötet öppnat.  

2. Godkännande av förslag till dagordning 

Förslag till dagordning godkändes efter tillägg av punkter under 
Övrigt. 

3. Godkännande av protokoll från föregående styrelsemöte 

4. Valberedningen om ny styrelse 2023/2024 

Lisa meddelade att hon inte önskar bli omvald som ordförande. 
Clas och Roger meddelade att de inte står till förfogande för 
omval. Mats hade förklarat att han önskar lämna styrelsen vid 
årsmötet. 

Valberedningen konstaterade att ny ordförande måste utses 
liksom tre nya ledamöter. 

5. Rapport ekonomi 

Bokföringsmaterialet lämnas till bokföringsbyrån i morgon. 
Föreningen har banktillgodohavanden på 574 000 kr, varav 
221 000 kr avser Folkvis gåva. 

6. Verksamheten 



6.1 Viktors kiosk 

 Allan Toresson har justerat sin offert till 112 000 kr 
och gjort vissa ändringar. Vi har begärt en offert också 
från Patrik Bernhardsson och avvaktar den innan beslut 
fattas.  

6.2 Välkomstskylt till Arild 

Vi har konstaterat att tillstånd sannolikt krävs. Marko 
kontaktar Trafikverket om detta innan en tävling 
utlyses. 

6.3 Kunskap och soppa den 12 januari 

 Arilds vingård är bokad för Kunskap och soppa den 12 
januari och 49 personer har anmält sig. Pris 150 kr. 

 Byalaget står för hälften av kostnaden för två 
dubbelrum till föredragshållare. 

6.4 Cykelpump 

 Förslag finns om att en cykelpump för alla ska sättas 
upp förslagsvis i hörnet Nabbavägen och Stora vägen. 
Frågan är om detta är en kommunal fråga eller en fråga 
för regionen.  

 Kommunen tillfrågas om detta och om finansiering. Om 
kommunen inte är beredd bidra tillfrågas Vägföreningen 
om finansiering. 

6.5 Styrelsemiddag 

Styrelsemiddag är planerad till den 24 mars. Lisa kollar 
med Strand om detta.  

7. Information mm 

7.1 Gemensamt elavtal med Kullabygden 

Ett gemensamt elavtal har tecknats med start 2023-
01-01. 

 7.2 Rapport om Lucia hos mot Cilla 

Deltagandet var stort och det fungerade bra. 
Programmet kan kortas ned till kommande år. Ett antal 
personer lämnade frivilla bidrag.  

Faktura kommer från ICA på inköpen.  

8. Utestående punkter 



8.1 Räddningsstationen – tid, städning och användning 

Bordläggs. 

8.2 Arkivering av våra och Folkvis handlingar 

Bordläggs. 

 8.3 Fototävling 

Ett par bidrag har inkommit. 

8.4 Försäkring av kioskerna 

Christoffer har fått en offert från Folksam. Pris 4 092 
kr för alla tre kioskerna med ett försäkringsbelopp på 
300 000 kr. Accepttiden har dock gått ut. Christoffer 
fick mandat att teckna försäkring upp till ett pris på 
5 000 kr. 

8.5 Möteslokal 

Brf Arildshusen är nog negativa till uthyrning av sin 
gemensamhetslokal. Från kommunens sida säger man 
att det inte finns någon möjlighet att tvinga dem till 
uthyrning.  

 8.6 Digitalisering av Erland Holmströms affisch 

Bordläggs. 

Det antecknades att Stefan Holmström avser att ta 
fram en utställning över Erlands verk. 

 8.7 Upprustning av Röda hallar 

Bordläggs. 

 8.8 Utegym 

  Bordläggs. 

Det antecknades att kommunen gärna ser att ett 
utegym kommer på plats 2024 men att mark för detta 
saknas. 

Det antecknades också att Östra Blossalyckans lekplats 
kommer att rustas upp.  

 8.9 Trafikfrågor 

Den 31 januari kommer byalagen att ha ett 
uppföljningsmöte om trafikfrågor. Lisa och Johan går. 



Den 1 mars är det nytt byarådsmöte med kommunen, 
då bl a bussförbindelserna kommer att tas upp. Marko 
avser att delta. 

 8.10 Fredagsöl på Vingården 

Inget intresse just nu men Vingården kan eve ntuellt tänka sig 
fedagsöl i framtiden.  

 8.11 Bidrag från allmänheten  

  QR-kod finns nu och användes vid luciafirandet hos Mor 
Cilla. 

9. Övrigt 

Clas skickar in ansökningar om tillstånd till firande av Valborg och 
midsommar samt till Arildsdagen.  

Helena Petersson tar hand om brödkiosken i sommar. Uppgifterna 
om verksamheten på hemsidan är föråldrad. Lisa rättar de fasta 
punkterna. 

Inga musikdagar planeras för sommaren men Alva Wadströmer 
kommer att arrangera musik med unga musiker under namnet Lira 
i Arild i början av juli. 

10. Nästa möte 

Nästa möte äger rum tisdagen den 14 februari kl 19:00. 


